
Møde d. 27. januar 2024. 

Deltagere: Lens, Ken, Lonnie, Gitte, Hanne, Lene. 

Afbud: Pia, Lasse, Morten. 

Referent: Lene. 

Dagsorden:  

Kontingentsammenligning med tidligere Helle kommune: 

- Padel: Prisen ser fornuftig ud. Vi bibeholder den.  

 

- Badminton: Prisen passer fint, men bør deles ud på dem der reelt spiller. 450 kr. vil passe med de 

nuværende 1800 kr. og sammenligningen med de andre klubbers priser. Tovholderen skal inddrages 

i at finde en løsning på hvordan vi får registreret alle medlemmer. Morten tager fat. 

 

- Gymnastik: Gymnastikafdelingen har besluttet at hæve alle priserne. Det bakker bestyrelsen op om. 

 

- Fodbold: Priserne passer. Hanne tager fat i tovholder vedrørende, at der skal lægges nogle bedre 

beskrivelser på til onlinetilmelding.  

 

- Floorball: Kontingentet forbliver som det er. Fremover skal medlemmerne købe deres egne stave. 

Lonnie giver det videre til tovholder. 

 

- Kroket: Kontingentet burde hæves til 400 kr. Prisen uden turnering skal fjernes. Ken tager fat i 

tovholder. 

 

- Petanque: Kontingentet burde hæves til 400 kr. Ken tager fat i tovholder. 

 

- Løb: Prisen er passende. 

 

- Motion under åben himmel og gå dig glad betaler kun 200 kr. for 8 måneder. Mindful i naturen 

betaler 250 kr. Det skal tages med på generalforsamling om kontingentet bør øges for voksne til 

minimum 400 kr., uanset idrætsgren, fra år 2025. 

Vi tager med på generalforsamlingen om vi skal åbne op for muligheden for, at man kan melde sig ind i 

foreningen generelt og så deltage på alle/flere hold, om man skal have rabat med tilmelding til flere hold 

eller eventuelle andre måder at være medlem af flere hold på. Det er ikke sikkert at vi skal beslutte noget, 

men vi skal have en debat om det. Gitte og Jens arbejder videre med hvordan det skal fremlægges til 

generalforsamlingen. 

Årshjul: 

Gitte har lavet et årshjul på Plandisc som vi fylder ting/arrangementer ind i. Det kan ”tale sammen” med 

teams, der kan lægges opgaver ind til forskellige ansvarshavere og der kan laves påmindelser. 

Gitte sørger for at få bestilt oversigt over æresmedlemmer til ophæng i gangen. 

Mødedatoer:  



- Fællesmøde d. 27. maj. 

- Dialogmøde 21, 22 og 23. oktober. Der er booket lokaler. 

- Halfordelingsmøde d. 24. april. Der er booket lokaler. 

- Bestyrelsesmøder -lægges ind efter generalforsamling. 

 


